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Yrkande angående – Meddela dispens för bänk utanför Café Gerd på 
Linnégatan. 

Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige: 

1. Stadsmiljönämnden får i uppdrag att meddela dispens för bänken utanför 
café Gerd på Linnégatan. 
 

Yrkandet 
Ärendet kring den nu uppmärksammade bänken utanför café Gerd på 
Linnégatan sprider ett mycket välförtjänt och hånfullt skimmer över stadens 
ansvariga politiker och tjänstemän.  

Ansvariga politiker och tjänsteman i staden har som arbetsuppgift att så långt det 
bara går underlätta och förenkla för stadens befolkning, eller om man så vill, att 
underlätta och vara stödhjul åt företag, inte att sätta så många pinnar man kan i 
näringslivets hjul. Göteborg skall inte försvåra och fördyra för människor och 
företag. 

Stadens företagare, det privata näringslivet är motorn i Göteborg. Utan det 
privata näringslivet stannar Göteborg. Företagarna har de senaste 3 åren 
genomlidit svåra tider med corona och nu hög inflation som slagit hårt mot 
näringslivet och många företag har gått under. 

Göteborg skall ha en bra framkomlighet men samtidigt måste staden vara 
pragmatisk. I 17 års tid har den i media nu uppmärksammade bänken stått 
placerad på precis samma plats utanför skyltfönstret vid nuvarande café Gerd på 
Linnégatan. Nu vill Göteborgs Stad att den populära bänken smalnas av 5 
centimeter alternativt tas bort helt för att öka framkomligheten. 

Detta trots att bänken under dessa 17 års tid tydligt visat att den aldrig utgjort 
något som helst hinder för framkomligheten. 

Det aktuella agerandet spär endast på ett redan utbrett politikerförakt och stärker 
uppfattningen att politiker silar mygg och sväljer kameler. Sverigedemokraterna 
yrkar därför på att dispens skall ges till bänken. 
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